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产品名称 【新品】全球图案设计素材II 18DVD配送画册

公司名称 宋真姬（个人）

价格 165.00/套

规格参数 品牌:其他
版本类型:单用户版
版本语言:简体中文版

公司地址 中国 广东 广州市 元邦花园B栋东梯602

联系电话 86 020 87585546

产品详情

品牌 其他 版本类型 单用户版
版本语言 简体中文版 软件类型 其他
系统平台要求 windowsXP
商品简介：

这套引人注目的书收集了前卫设计师的具有吸引力的图案设计作品，也包括全球各地的已经知名的设计
师的作品。向读者展示了图案设计领域的最新趋势。每页的平面设计作品都能使读者领略到图案设计的
每个完美细节，同时不同方式的色彩运用阐释了设计的多样性，精美的图片展示了图案设计的令人惊叹
的效果。你可以看到大胆绝妙的带有创意天才的阐述，这套书为设计师、艺术家和那些在这方面具有天
赋的人士提供了完美的视觉方面的创作参考。this compelling book collects not only attractive graphic design
works from avant-garde designers but also the well-known designers all over the world. this book will show the new
trend of graphic design’s field for the readers. each page of the plane design works all enable readers to enjoy each
perfect detail of graphic design. at the same time, the use of color in different ways to explain the diversity of design
and the colorful pictures can show the amazing effect for graphic design. so that you can find the expounded from the
designs with bold, creative and talented. this book offers the visually perfect creation for designers, artists and the
others who are interested in design

【商品名称】全球图案设计素材ⅱ

【书籍重量】4.00kg

【出版时间】2010.

【出版规格】16开彩印精装400p



【图书价格】市场价:￥600

【 dvd 】18dvd
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